
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 77
Vil ministeren oplyse, hvor mange grunde på over 1.400 m2, der sælges årligt, og hvor 
stor en andel af disse, der opnår skattefritagelse ved enten a) at få offentlig erklæring 
om, at den ikke kan udstykkes, eller b) ved at få erklæring om, at udstykning vil medføre 
væsentlig værdiforringelse på mere end 20 pct.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Carl Andersen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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